
Včlanjenih le dobra
tretjina
S skupščine občinske Zveze društev
upokojencev

Na skupščini občinske Zveze
društev upokojencev je zelo izčrp-
no poročilo podal podpredsednik
dr. Milan Dolenc. V razpravi so pri-
kazali vprašanja, ki težijo upoko-
jence, predloge za njihovo rešitev
in za nadaljnje delo.

V naši občinski Zvezi je vključe-
nih 7 družtev upokojencev (lani
(6), sodelujejo s 6 klubi upokojen-
cev pri delovnih organizacijah.
Skupno je 3.280 članov. V razmer-
ju s številom jpokojencev je bilo
lani včlanjenih 36%, letos pa
37,7%. To je še vedno najmanjši
procent v Ijubljanskih občinah.

Upokojenci so menili, da je po-
trebno vnesti v društva več vsebine
pri delu, saj v teh fiasih Ijudje pri-
čakujejo pomoč. Potrebno se je
dosledno boriti za izvajanje zako-
na o pokojninskem in invalidskem
zavarovanju, po katerem bi se v le-
tošnjem letu morale pokojnine va-
lorizirati za 100%, bodo pa se sa-
mo za 62%. Ugotavljajo, da se
gmotni, položaj upokojencev že
pet let nezadržano poslabšuje in
da je za večino upokojencev že

skrajno kritičen. Zakaj bi ravno
upokojenci nosili velik del breme-
na stabilizacije? V naši občini 70%
upokojencev prejema pokojnino v
znesku do 20.000 din in komaj
1,4% nad 40.000 din.

Naslednje vprašanje je zdravlje-
nje in nega upokojencev na domo-
vih. Po anketi višje šole za social-
ne delavce v Ljubljani potrebuje
nego na domu 13% starejših nad
65 let. Na£e bolnišnice so prena-
polnjene in zaradi tega pošiljajo
bolnike v domove starejših obča-
nov. Domovi so tako izgubili prvot-
ni namen in starejši občani težko
dobijo prostor. Rešitev za bolnišni-
ce in domove je, da se organizira
nega po stanovanjih. Problem je
tudi preskrba upokojencev. Po-
trebno bi bilo organizirati potroš-
niške zadruge za upokojence kot
sta predlagali zvezna konferenca
SZDL in zvezna zadružna zveza.
Ravno tako bi bilo potrebno razmi-
sliti o ustanovitvi stanovanjske za-
druge, ker sicer upokojenci ne bo-
do mogli tako lahko priti do stano-
vanj. DUŠAN REBOLJ


